

OR-DTJ4A

THREE-IN-ONE COLD & HOT WATER CARPET CLEANER

三合一冷热水地毯抽洗机



The OR-DTJ4A three-in-one cold & hot water carpet cleaner combines squeegee, roller brush and sewage collection, and is designed to clean all kinds of fabrics, sofas and carpets. The machine is equipped with an external hand-held water spray connector. Mainly used in offices, hotels, halls and other carpet sites.

OR-DTJ4A三合一冷热水地毯抽洗机集清洁和污水收集为一体，专用于清洁各类布艺、沙发及地毯等纤维品。机器配备外接式手扒喷水接头，方便清洁各种角落。主要用于办公室、酒店、大会堂等各种地毯场所。



Item 项目名称	Specification 参数
Voltage/Frequency 电压/频率	220V/50Hz
Power 功率	3290W
Current 电流	15A
Roll Brush Speed 滚刷转速	1100rpm/min
Roll Brush Width 滚刷宽度	400mm
Cleaning Rate 清洁效率	400m ² /h
Water Sucking Motor 吸水马达	220V/1000W
Pump Pressures 水泵压力	30PSI
Water Sucker 吸水扒宽度	460mm
Calorifere 发热器	2000W
Clean Water Tank Capacity 清水箱容量	20L
Dirty Water Tank Capacity 污水箱容量	18L
Cable 电源线长度	12m
Net Weight 净重	49kg
Gross Weight 毛重	68kg
Size(L*W*H) 包装尺寸 (长*宽*高)	1000*545*1075mm



ORIENT INDUSTRIAL CO., LTD

Tel: +86-25-52180912 Email: info@chinasweeper.com Web: www.mnsweeper.com / www.chinasweeper.com



The body is made of stainless steel frame, the carpet fiber can be thoroughly cleaned. Transparent rotary sewage tank sealing cover design, dust-proof transparent water tank cover. When adding water, no dirt is taken into the water tank to reduce the risk of blockage of the nozzle.

机身采用全不锈钢机架，机身设计小巧，可以对地毯纤维进行深入清洁，透明旋转式污水箱密封盖设计，污水一目了然，防尘式透明清水箱盖，加水时不易将污物带进水箱，可以减小喷头堵塞的风险。

Roll Brush Speed 滚刷转速	Productivity 工作效率	Cable 电线长度	Solution Tank 清水箱容量	Recovery Tank 污水箱容量
1100rpm	400m ² /h	12m	20L	18L

• Special Roller Brush 定制的滚刷

When the carpet is rotated at a high speed, the detergent can penetrate into the carpet, so that dirt and dust can be thoroughly cleaned.

定制的滚刷可以同步清洗地毯表面，使地毯更有弹性。

• High-Power Suction 大功率吸水泵

The high-power suction pump can simultaneously recycle sewage while cleaning, making the carpet dry faster.

大功率吸水泵，清洗的同时可以同步回收污水，使地毯干的更快。

• Rapid Heating Water Temperature 快速加热水温

The water temperature can be heated quickly, and it is constant at 30°C-55°C, which is gentle and can't damage the carpet.

The carpet will be more fluffy after cleaning.

可以快速加热水温，水温恒定在30°C-55°C，温和不伤地毯材质，清洗后地毯更蓬松。

• Hand-Held Cleaning Tool 手提式清洁工具

Equipped with a hand-held cleaning tool, designed to clean carpet corners, smaller rooms and other corners.

配备手提式清洁工具，专为清洗地毯、房间等角落设计，清洁更深入。

• Optional Curtain Sucker 可选配窗帘吸扒

Optional curtain sucker, one machine for multiple purposes, eliminating the need for disassembly of curtains or sofa covers, water mist cleaning, and instant drying.

可选配窗帘吸扒，一机多用，免去窗帘或沙发套的拆卸，水雾清洗，瞬间吸干。

